
Très rare mascotte « Petit Citron » par Etienne Mercier pour Automobiles Citroën, fabrication française, vers 1923

Lot sold

USD 17 567 - 23 422
EUR 15 000 - 20 000 (listed)

Location

Paris , 04 February

Description

Très rare mascotte « Petit Citron » par Etienne Mercier pour Automobiles Citroën, fabrication française, vers 1923, rare exemplaire signé de cette mascotte marquée « Et.Mercier » du côté gauche avec cachet du fondeur sur la base, pièces creuse en bronze en forme de citron émaillé jaune à froid avec une Citroën Type C 5 HP Torpédo sortant du citron, sur une base foliée et montée sur un socle en marbre noir.

AN EXTREMELY SCARCE 'PETIT CITRON' MASCOT BY ETIENNE MERCIER FOR AUTOMOBILES CITROEN, FRENCH, CIRCA 1923,

rare signed example of the mascot marked 'Et.Mercier' to left side and with foundry stamp to base, hollow-cast bronze mascot in the form of a lemon with yellow cold-painted surface, with Citroen Type C 5cv Torpedo bursting out from the skin, above a foliate base, mounted on a black marble display base.

Bonhams 1793

Title Mr

First name Jamie

Last name Knight

101 New Bond Street

London

W1S 1SR

United Kingdom

Phone +44-2089632842

Fax +44-2074477401

<https://www.bonhams.com/auctions/23262/>

<https://www.classicdriver.com/en/collectible/tres-rare-mascotte-petit-citron-par-etienne-mercier-pour-automobiles-citroen-fabrication>

© Classic Driver. All rights reserved.